
Ede, 14 juli 2022

Aan: Warmtebedrijf Ede

Betreft: Bijeenkomst 29 september

Geachte heer Kleijnen,

Dank voor de uitnodiging, die wij via de griffie van de gemeenteraad ontvingen, voor de 
bijeenkomst op 29 september 2022 in uw vestiging aan Geerweg in Ede. In die uitnodiging is 
sprake van een "werkbezoek" van de gemeenteraad. Navraag leert dat de gemeente Ede niet 
betrokken is bij de organisatie van deze bijeenkomst en de gemeenteraad niet tot dit "werkbezoek" 
heeft besloten als onderdeel van de agenda of activiteiten van de raad.

Het gaat om een bedrijfsbijeenkomst georganiseerd door het Warmtebedrijf Ede waar raadsleden 
voor zijn uitgenodigd. Wij zijn in principe bereid om op die uitnodiging in te gaan, maar we willen 
graag vooraf relevante informatie ontvangen over het bedrijfsproces. 
Wij geven graag een toelichting op dit verzoek. Wanneer we bijvoorbeeld uitgenodigd zouden 
worden voor een bijeenkomst over het MVO-beleid van een mode-merk dan heeft het geen zin om 
alleen een kledingwinkel te bezoeken. In de winkel kan immers niet geconstateerd worden of er 
sprake is van kinderarbeid eerder in de productieketen en of er bijvoorbeeld giftige stoffen bij de 
productie van de kleding gebruikt zijn. Dat is met het blote oog niet te constateren.

Een zelfde situatie doet zich nu voor bij het bedrijfsbezoek dat u organiseert. Wij kunnen ter plaatse 
aan Geerweg niet zien hoe de aanlever-keten van de houtsnippers er uit ziet. Waar en hoe zijn 
bomen gekapt voor dit (snoei)hout? Ook kunnen we met het blote oog ter plaatse niet constateren 
welke uitstoot er precies via de schoorsteen uw bedrijf verlaat. Welke stoffen zitten er in de rook?

Eerder hebben wij als partij (technische) vragen hierover gesteld aan verantwoordelijk wethouder 
Versteeg van gemeente Ede. Daar waar hij in de beantwoording doorverwees naar uw bedrijf stellen
wij hieronder deze vragen opnieuw, nu dus aan het Warmtebedrijf Ede.

– (1.) In het contract tussen Warmtebedrijf en de gemeente (“strategische agenda”)  is sprake van 
“houtige biogrondstoffen in de regio”. Wat is de herkomst van het gebruikte hout in alle drie 



biomassacentrales in Ede? Uit welke landen en welke gemeenten komt het hout oorspronkelijk (dus 
waar is het gesnoeid/gekapt)?

– (2.) Bij welke bedrijven wordt het hout (“houtige biogrondstoffen”) ingekocht? Welke 
schriftelijke garantie geven deze bedrijven over de herkomst van het hout? Zijn deze papieren 
beschikbaar?

– (3.) In het contract “strategische agenda” is sprake van “houtige biogrondstoffen”. Wat wordt 
hiermee bedoeld? Kunnen ook hele bomen (bijv. met kromme boomstammen) hieronder vallen?

– (4.) Hoeveel “houtige biogrondstoffen” (in tonnen of m3) worden er verstookt in alle centrales in 
Ede?

– (7.) Hoeveel NOx (stikstof), (fijn)stof en andere schadelijke stoffen (PAK’s, etc) stoten alle 
biomassacentrales in Ede gezamenlijk uit per jaar?

– (8.) Hoeveel CO2 komt er per jaar uit de schoorstenen van alle biomassacentrales in Ede 
tezamen?

– (9.) Het warmtebedrijf claimt in een brief van 24 maart aan onderhandelaars voor een nieuw 
college in Ede : "Hiermee wordt op jaarbasis nu meer dan 50.000 ton CO2-uitstoot bespaard!". Op 
welke berekening is dit gebaseerd?

– (11.) De Gelderlander van 5 maart 2022 meldde: ”Vorig jaar heeft MPD Holding, eigenaar van 
Warmtebedrijf Ede, de activiteiten (warmtenet en warmtebronnen), overgedragen aan Energie voor 
Elkaar. Dat is een Nederlands platform voor bedrijven die werken aan  duurzaamheidsprojecten. 
Het bedrijf wordt geleid door Valentijn Kleijnen, de huidige CEO van Warmtebedrijf Ede. Dit blijkt 
uit gegevens van de Kamer van Koophandel. Speciaal voor Energie voor Elkaar is een 
investeringsfonds opgericht, het Luxemburgse Asper Dorothea. Dit stelt 250 miljoen beschikbaar 
voor groene initiatieven in Ede, maar ook voor andere bedrijven aangesloten bij Energie voor 
Elkaar. Bedrijven die geld storten in het fonds zijn onder andere de Europese Investeringsbank 
(EIB) en pensioenfonds ABP.” Is deze informatie die De Gelderlander meldt juist?

Wij gaan er van uit dat u als bedrijf hecht aan open en transparante informatievoorziening in de 
richting van de gemeente(raad) en burgers. Wij hopen dan ook dat u bovenstaande vragen volledig 
kunt beantwoorden. Alleen wanneer dit het geval is achten wij deelname aan uw 
bedrijfsbijeenkomst op 29 september zinvol. Dan weten we immers waar we naar kijken als we een 
berg houtsnippers zien liggen of rook uit de schoorsteen zien komen.

Alvast dank voor uw medewerking.

Met vriendelijke groet,

René Danen
Fractievolger Mens en Milieu Ede (woordvoerder biomassa)


